
Протокол № 19

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 11 травня 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,

Відсутні:  (4)
член постійної комісії –Дичко Анатолій Дмитрович,

Монашок Микола Дмитрович
Могилей Михайло Миколайович,
Ратенко Сергій Леонідович

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про звіт голови обласної ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна –  керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради

2. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік.
Інформує: Шеремет Сергій Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня
2016 року № 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені: Таборанський  Володимир  Петрович –  начальник  управління
освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Животовська  Валентина  Григорівна –  директор  департаменту  культури,
туризму  та  культурної  спадщини  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту охорони здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації
Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління  капітального
будівництва обласної державної адміністрації
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Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-комунального
господарства обласної державної адміністрації
Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту  екології  та
природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Корнюша Олександр Петрович – директор департаменту інфраструктури та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про звіт про результати проведення моніторингу виконання Плану
заходів та звіт із оцінки результативності реалізації Стратегії – 2020
за 2016 рік.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна –  директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про результати виконання обласної програми з ліквідації амброзії
полинолистої  на  території  Кіровоградської  області  на  2012-2016
роки.

Інформує: Лапицька  Тетяна  Володимирівна –  начальник  управління
фітосанітарної  безпеки  Головного  управління  Держпродспоживслужби  в
Кіровоградській  області  –  головний  державний  фітосанітарний  інспектор
Кіровоградської області

6. Про інформацію Управління захисту економіки в Кіровоградській
області  Департаменту  захисту  економіки  Національної  поліції
України.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Бриндак Вікторія Євгенівна – головний спеціаліст сектору надрокористування
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  обласної  державної
адміністрації 
Духно Володимир Миколайович –  тимчасово виконуючий обов'язки начальника
Управління захисту економіки в Кіровоградській області Департаменту захисту
економіки Національної поліції України
Панонько Тарас Богданович –  директор ТОВ “Бобринецький граніт” 

7. Про програму енергоефективності Кіровоградської області на 2017-
2020 роки.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

8. Про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські  поліметали”  спеціального  дозволу  на  користування
надрами Клинцівської ділянки золота.
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Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

9. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього природного середовища в Кіровоградській області
на 2016-2020 роки.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

10. Про  реалізацію  проекту  на  території  міста  Гайворон
Кіровоградської області.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

11. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради.
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Житомирський  Ігор  Абрамович –  начальник  Кіровоградського  обласного
управління водних ресурсів

12. Про схвалення пропозиції щодо внесення змін до Перспективного
плану формування територій громад Кіровоградської області.

Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого
апарату обласної ради

13. Про  пропозиції  щодо  внесення  змін  до  Перспективного  плану
формування  територій  громад  Кіровоградської  області  від
Бобринецького району.

Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого
апарату обласної ради

14. Про  внесення  змін  до  Перспективного  плану  формування
територій  громад  Кіровоградської  області  від  Онуфріївського
району.

Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого
апарату обласної ради

15. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 грудня 2010
року  №  61  “Про  структуру  та  чисельність  виконавчого  апарату
обласної ради”.

Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого
апарату обласної ради

16. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
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Інформує: Шепель  Андрій  Володимимрович –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради

17. Про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від
22 березня  2017  року  №  79-гр  “Про  зняття  з  контролю  рішень
обласної ради”.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

18. Про  погодження  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-
збагачувальний  комбінат”  щодо  внесення  змін  до  спеціального
дозволу  на  користування  надрами  Ганнівського  родовища
залізистих.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

19. Про рішення Закарпатської обласної ради.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

1. Про звіт голови обласної ради.
Слухали  : інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної

ради  Тимофієвої  Н.Г.  стосовно  інформації  про  звіт  голови  обласної  ради,
враховуючи вимогу пункту 17 частини 6 статті 55 Закону України “Про місцеве
самоврядування в Україні”.

За  інформацією,  Відповідно  до  пункту  17  частини  6  статті  55  Закону
України “Про місцеве самоврядування в Україні” голова обласної ради звітує
перед радою про свою діяльність не менше одного разу на рік, а на вимогу не
менш як третини депутатів - у визначений радою термін.

Рішенням обласної ради від 23 грудня 2016 року № 204 “Про план роботи
обласної  ради  на  2017  рік”  проведення  відповідного  звіту  заплановано  у
другому кварталі 2017 року.

Як  висновок,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на
голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  внесення  на  розгляд  обласної  ради  питання  “Про  звіт

голови обласної ради”.
Голосували: “за”-5осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 156 (додається).

2. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік.
Слухали: інформацію директора  департаменту фінансів  Кіровоградської

обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  про  звіт  про  виконання
обласного бюджету за 2016 рік.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного

питання .
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Слухали: інформацію директора  департаменту фінансів  Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  23  грудня  2016  року  №  198  “Про  обласний  бюджет  на
2017 рік”.

За  інформацією,  внесення  змін  до  показників  обласного  бюджету  на
2017 рік, затверджених рішенням обласної ради від 23 грудня 2016 року № 198
"Про обласний бюджет на 2017 рік" (із  змінами відповідно до рішень обласної
ради  від  31  січня  2017  року  №  215  та  від  10  березня  2017  року  №  237),
пояснюється необхідністю затвердження змін до доходів і видатків, пов’язаних
з:

1) очікуваним перевиконанням доходів обласного бюджету по загальному
та спеціальному фондах та спрямуванням понадпланових доходів на видатки.

Відповідно до статті 78 Бюджетного кодексу України збільшення річних
обсягів доходів загального фонду бюджету (без міжбюджетних трансфертів) та
відповідно спрямування їх на видатки передбачається за умови перевищення
доходів  за  підсумками  першого  кварталу  та  наступних  звітних  періодів  не
менше ніж на 5% до плану на цей період. За підсумками січня-квітня 2017 року
перевиконання дохідної частини загального фонду обласного бюджету склало
11,6%, або 18338,2 тис.грн. (офіційний висновок щодо перевиконання дохідної
частини додається).

Відповідно до пункту 33 розділу VI "Прикінцеві та перехідні положення"
Бюджетного  кодексу  України  та  постанови  Кабінету  Міністрів  України  від
16 вересня  2015  року  №  726  "Про  проведення  експерименту  з  фінансового
забезпечення  здійснення  заходів  з  розвитку  автомобільних  доріг  загального
користування в усіх областях та м. Києві, а також дорожньої інфраструктури у
м.Києві" (із змінами) до спеціального фонду обласних бюджетів зараховується
50%  суми  перевиконання  загального  обсягу  щомісячних  індикативних
показників надходжень митних платежів (мито, акцизний податок з ввезених
на митну територію України підакцизних товарів, податок на додану вартість з
ввезених  на  митну  територію  України  товарів),  визначених  у  розписі
державного  бюджету на  2017  рік.  За  січень-квітень  2017  року надходження
зазначених  коштів  до  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  склали
48408,2 тис.грн.;

2) врахуванням в обласному бюджеті змін по міжбюджетних трансфертах
(з державного бюджету та інших місцевих бюджетів);
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3)  перерозподілом  окремих  видатків  між  головними  розпорядниками
коштів  обласного  бюджету  та  в  межах  загального  обсягу  бюджетних
призначень головних розпорядників коштів.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного

питання.
Голосували: “за”-3 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-2 осіб (Довбиш І.І., Кайдаш Ю.А.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про звіт про результати проведення моніторингу виконання Плану
заходів  та  звіт  із  оцінки результативності  реалізації  Стратегії  –  2020  за
2016 рік.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
результати проведення моніторингу виконання Плану заходів та звіт із оцінки
результативності реалізації Стратегії – 2020 за 2016 рік.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

5. Про результати виконання обласної програми з ліквідації амброзії
полинолистої на території Кіровоградської області на 2012-2016 роки.

Слухали: інформацію  начальника  управління  фітосанітарної  безпеки
Головного  управління  Держпродспоживслужби  в  Кіровоградській  області  –
головний  державний  фітосанітарний  інспектор  Кіровоградської  області
Лапицької  Т.В.  про  результати  виконання  обласної  програми  з  ліквідації
амброзії полинолистої на території Кіровоградської області на 2012-2016 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.
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6. Про інформацію Управління захисту економіки в Кіровоградській
області Департаменту захисту економіки Національної поліції України.

Слухали: інформацію  представників  управління  захисту  економіки  в
Кіровоградській області Департаменту захисту економіки Національної поліції
України,  департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  й  ТОВ  “Бобринецький  граніт”  стосовно
інформації  управління  захисту  економіки  в  Кіровоградській  області
Департаменту  захисту  економіки  Національної  поліції  України,  надану
обласній  раді  за  результатами  моніторингу  діяльності  суб'єктів
господарювання  у  сфері  користування  надрами  на  території  області  щодо
діяльності ТОВ “Бобринецький граніт”.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. запропонував інформацію з даного питання взяти до відома.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

7. Про програму енергоефективності Кіровоградської області на 2017-
2020 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші В.П.  про  програму  енергоефективності  Кіровоградської  області  на
2017-2020 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. запропонував наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного

питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Прийнято рішення № 157 (додається)

8.  Про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські поліметали” спеціального дозволу на користування надрами
Клинцівської ділянки золота.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Корнюші
В.П.  про  погодження  надання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія
“Українські  поліметали”  спеціального  дозволу  на  користування  надрами
Клинцівської ділянки золота.

 За результатами обговорення даного питання, враховуючи лист державної
служби геології  та  надр  України  від  28  березня  2017  року  № 7108/13/12-17
щодо уточнення території  розташування Клинцівської ділянки золота, голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  запропонував  наступний  проект  рішення
комісії: 
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести уточнення до запропонованого проекту рішення обласної ради

з  даного  питання  доповнивши  його  розпорядчу  частину  після  слів  “на
території” словом “Новгородківського,” далі по тексту.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

9.  Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В. про
внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього природного
середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

 За  результатами  обговорення  даного  питання,  враховуючи  клопотання
обласної  державної  адміністрації  щодо  внесення  додаткових  змін  у
запропонований  проект  рішення,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.
поставив на голосування наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести зміни до запропонованого проекту рішення обласної  ради з

даного питання, а саме:
змінити  назву  природоохоронного  заходу  із  "Заходи  здійснювані  з

метою  застосування  раціональних,  екологічно  безпечних  технологій
видобування  корисних  копалин  і  вилучення  наявних  у  них  компонентів
Лозуватського  родовища,  що  мають  промислове  значення,  недопущення
наднормативних  втрат  і  погіршення  якості  корисних  копалин,  а  також
відбіркового відпрацювання багатих ділянок родовищ корисних копалин, що
призводитиме  до  втрат  їх  запасів  (з  виготовленням  проектно-кошторисної
документації)" на "Реконструкція комплексу гідрогеологічних свердловин для
геолого  -  економічної  оцінки  запасів  підземних  вод  Лозуватської  дільниці
Долинського водозабору і здійснення заходів по застосуванню раціональних,
економічно  безпечних  технологій  видобування  та  недопущення  порушення
наднормативних  втрат  і  погіршення  якості  підземних  питних  вод  (з
виготовленням  проектно-кошторисної  документації)" без  зміни  обсягів
видатків.

3. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного
питання із урахуванням пропозицій від постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийнято рішення № 158
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10.  Про  реалізацію  проекту  на  території  міста  Гайворон
Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В. про
реалізацію  проекту  “Впровадження  сучасних  методів  збирання  твердих
побутових відходів — шлях до покращення санітарного та екологічного стану
в  місті  Гайворон  Кіровоградської  області”,  враховуючи  клопотання
Гайворонської міської ради від 18 квітня 2017 року № 02-30/157.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії: 

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийнято рішення № 159

11. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради.
Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних

ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.,
начальника  Кіровоградського  обласного  управління  водних  ресурсів
Житомирського І.А. стосовно звернення депутатів Черкаської обласної ради до
Кіровоградської  обласної  ради  щодо  необхідності  проведення  робіт  з
розчистки русла річки Тясмин в межах Кіровоградської області.

 За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградському обласному управлінню водних 

ресурсів спільно з департаментом екології та природних ресурсів 
Кіровоградської обласної державної адміністрації за результатами розгляду 
даного звернення депутатів Черкаської обласної ради надати обласній раді 
обґрунтовану інформацію стосовно вирішення порушеного в ньому питання по
суті.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Прийнято рішення № 160

12. Про схвалення пропозиції щодо внесення змін до Перспективного
плану формування територій громад Кіровоградської області.

Слухали: інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної
ради  стосовно  пропозиції  щодо  внесення  змін  до  Перспективного  плану
формування територій громад Кіровоградської області.

За  інформацією,  даний  проект  рішення  обласної  ради  вноситься
керуючись  статтею  11  Закону  України  "Про  добровільне  об’єднання
територіальних  громад",  статтею  43  Закону  України  "Про  місцеве
самоврядування  в  Україні",  постановою  Кабінету  Міністрів  України  від
08 квітня  2015  року  №  214  "Про  затвердження  Методики  формування
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спроможних  територіальних  громад",  розпорядженням  Кабінету  Міністрів
України  від  11  листопада  2015  року  №  1159-р  "Про  затвердження
перспективного плану формування територій громад Кіровоградської області",
на  підставі  рішень  органів  місцевого  самоврядування  Добровеличківського
району.

З метою врахування інтересів територіальних громад під час розроблення
проекту  перспективного  плану,  відповідно  до  Методики  формування
спроможних  територіальних  громад,  затвердженої  Постановою  Кабінету
Міністрів України  від 8 квітня 2015 р. № 214, пропонований Кіровоградською
облдержадміністрацією  проект  перспективного  плану  пройшов  активне
обговорення  на  території  Добровеличківського  району  із  залученням
депутатського  корпусу  органів  місцевого  самоврядування  базового  рівня,
депутатів  районної  та  обласної  ради,  органів  самоорганізації  населення  та
громадськості відповідних адміністративно-територіальних одиниць.

Під час обговорення плану у людей сформувалося власне бачення цього
процесу,  з  розумінням  того,  що  для  досягнення  кращого  результату,  треба
об’єднувати  більшу  кількість  територій  з  більшою  кількістю  людей,  щоб
власний потенціал спрямовувати на  розвиток території: на будівництво доріг,
на  відновлення  сільської  інфраструктури.  Адже  головна  мета  об’єднання  –
зробити якість життя у селах, селищах, містах як найбільш якіснішою.

За результатами обговорення на сесіях сільських рад Добровеличківського
району прийняті відповідні рішення.

Як  підсумок  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

13.  Про  пропозиції  щодо  внесення  змін  до  Перспективного  плану
формування територій громад Кіровоградської області від Бобринецького
району.

Слухали: інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної
ради  Тимофієвої  Н.Г.  стосовно  пропозиції  щодо  внесення  змін  до
Перспективного плану формування територій громад Кіровоградської області
від Бобринецького району.

За  інформацією,  даний  проект  рішення  обласної  ради  вноситься
керуючись  статтею  11  Закону  України  “Про  добровільне  об’єднання
територіальних громад”, постановою Кабінету Міністрів України від 08 квітня
2015  року  №  214  “Про  затвердження  Методики  формування  спроможних
територіальних  громад”,  розпорядженням  Кабінету  Міністрів  України  від
11 листопада  2015  року  № 1159-р  “Про затвердження  перспективного  плану
формування територій громад Кіровоградської  області”,  на підставі  звернень
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щодо внесення змін до Перспективного плану формування територій  громад
Кіровоградської області, що надійшли на адресу обласної ради.

Як  підсумок  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

14.  Про  внесення  змін  до  Перспективного  плану  формування
територій громад Кіровоградської області від Онуфріївського району.

Слухали: інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної
ради  Тимофієвої  Н.Г.  стосовно  внесення  змін  до  Перспективного  плану
формування  територій  громад  Кіровоградської  області  від  Онуфріївського
району.

За інформацією, рішенням пропонується внести зміни до Перспективного
плану формування  територій  громад  Кіровоградської  області,  затвердженого
розпорядженням  Кабінету  Міністрів  України  від  11  листопада  2015  року
№ 1159-р  “Про  затвердження  перспективного  плану  формування  територій
громад Кіровоградської  області”  максимально врахувавши позицію місцевих
рад з даного питання.

Як  підсумок  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

15.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  29  грудня
2010 року  №  61  “Про  структуру  та  чисельність  виконавчого  апарату
обласної ради”.

Слухали: інформацію керуючого справами виконавчого апарату обласної
ради  Тимофієвої  Н.Г.  стосовно  внесення  змін  до  рішення обласної  ради від
29 грудня 2010 року № 61 “Про структуру та чисельність виконавчого апарату
обласної ради”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
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Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

16. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
Слухали: інформацію начальника управління майном виконавчого апарату

обласної ради Шепеля А.В. щодо встановлення тарифів на житлово-комунальні
послуги  для  мешканців  гуртожитку  Кіровоградської  обласної  лікарні,
розташованого  по  просп.  Університетському,  2/5,  у м.  Кропивницькому,  що
призначається для проживання однієї особи з розрахунку за 1 кв. м загальної
площі за ліжко місце.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

17.  Про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від
22 березня 2017  року № 79-гр “Про зняття з  контролю рішень  обласної
ради”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Кайдаша Ю.А.  про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від
22 березня 2017 року № 79-гр “Про зняття з контролю рішень обласної ради”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили: Прийнято рішення № 161

18.  Про  погодження  клопотання  ПРАТ  “Північний  гірничо-
збагачувальний комбінат” щодо внесення змін до спеціального дозволу на
користування надрами Ганнівського родовища залізистих.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Кайдаша Ю.А.  про  проект  рішення  “Про  погодження  клопотання
ПРАТ “Північний  гірничо-збагачувальний  комбінат”  щодо  внесення  змін  до
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Ганнівського  родовища
залізистих”.
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За  результатами  обговорення,  враховуючи  технічну  помилку  у  назві
даного  проекту рішення,  голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.  поставив  на
голосування наступний проект рішення комісії:  

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести уточнення в назву запропонованого проекту рішення обласної

ради з даного питання, доповнивши її словом “кварцитів”.
3. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання із урахуванням пропозиції від
постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили: Прийнято рішення № 162

19. Про рішення Закарпатської обласної ради.
Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради

Кайдаша Ю.А.  про  рішення  Закарпатської  обласної  ради  від  07 квітня
2017 року  №  745  “Про  Звернення  Закарпатської  обласної  ради  щодо
необхідності  невідкладного врегулювання питань, пов'язаних із формуванням
тарифів на газ для населення”.

За результатами обговорення, враховуючи, що 28 квітня 2017 року набрала
чинності постанова Національної комісії, що здійснює державне регулювання у
сфері  енергетики  і  комунальних  послуг,  “Про  скасування  деяких  постанов
Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сфері енергетики і
комунальних послуг”, якою передбачено скасування абонентської плати за газ,
голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.  запропонував  інформацію  з  даного
питання взяти до відома.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили: Прийнято рішення № 163

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк
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